
 
 
 

Referat sentralstyremøte #4/23-24 
 
 
Sted:  Teams 
Tid:  Torsdag 25. mai 2023, kl. 1900-2100 
 
Til stede: Odd Terje Døvik, leder 

Kjersti Løge 
Arild Lind 
Siv Kristoffersen 
Ole Jørgen Dønnestad 
Bjørn-Viggo Larsen 
 
Endre Kristiansen – Daglig leder 

 
Forfall:  Tor-Atle Hansen – Vara 

Kari Storstrand - Vara 
 

 
I etterkant av sentralstyremøtet ble det avholdt statusmøte med Bikelife, representert ved Thomas Winther. 
 
 
SAKSLISTE 
 
 
37/23-24: Godkjenning av innkalling og dagsorden 
   
  Vedtak: 
  Innkalling og dagsorden ble godkjent. 
 
  
38/23-24: Godkjenning av protokoll fra sentralstyremøte 19.04.2023 
 
  Vedtak: 

Protokoll fra sentralstyremøte 19.04.2023 ble godkjent. 
 

29/23-24:  Daglig leders rapport 

 Økonomi: 

 Daglig leder redegjorde for den økonomiske statusen pr. utgangen av mars. 

 Regnskapet viser et positivt driftsresultat hittil i år på kr. 437 920.  

 Balansen viser at NMCU pr 30.04. 2023 har bankinnskudd, kontanter og liknende på      
kr. 1 723 983.  

 Daglig leder presenterte en likviditetsprognose for de kommende 12 måneder, som viser 
positiv likviditet i hele perioden, forutsatt at kostnader og inntekter følger budsjettet 
fremover.  



 
 
 

  Medlemstall. Utvikling hittil i 2023: 

Daglig leder redegjorde for utviklingen i medlemstallene så langt i 2023. 
 
Pr. 25.05.2023 6 325 aktive medlemmer, som er en fortsatt økning siden forrige møte 
Vi har fått 328 helt nye medlemmer hittil i år, inkludert husstandsmedlemmer. 
I januar forfaller kontingent for mange av de «gamle» medlemmene, som mottar giro pr. 
post. I denne gruppen er det ganske stort frafall. En forklaring kan være at dette begynner 
å bli en aldrende medlemsgruppe. 
I månedene februar til april har innbetalt medlemskontingent ligget høyere enn samme 
måned i fjor, og vi har hatt en tilsvarende positiv utvikling i medlemstallet. 

 
 

Utvikling i medlemstall i perioden feb. 22 – mai 23 
 

 

Utvikling i medlemskontingent, sammenliknet med fjoråret 

 
Daglig leder følger opp med fortløpende utsending av brev til medlemmer som ikke har 
fornyet sitt medlemskap ved utløpsdato. 
 
Det sendes i tillegg betalingspåminnelse på SMS til medlemmer vi har telefonnummer på 

Livstidsmedlemmer 

Iht tidligere vedtak kan antall livstidsmedlemmer ikke utgjøre mer enn 2% av den totale 
medlemsmassen. Vi har nå 130 livstidsmedlemmer i NMCU, hvilket i prinsippet er tre 
«for mange». Det kan ikke selges flere livstidsmedlemskap før totalt antall medlemmer har 
passert 6550. Da kan det selges ett livstidsmedlemskap. Når 6600 er passert kan det selges 
ytterligere ett.   

Vedtak: 
Sentralstyret tok daglig leders rapport til orientering. 



 
 
 

 

36/23-24:  Søknad om støtte fra Hordaland krets 

 Hordaland krets har søkt om et ekstraordinært tilskudd på kr 7 500, etter utløpt frist for 
aktivitetsbasert støtte. Det søkes om tilskudd til «nødvendig standardutstyr» til drift av 
kretsen. 

Vedtak: 

Sentralstyret er positive til søknaden, men ønsker en mer konkret oversikt over hva 
midlene er tenkt brukt til. Vi ønsker også å se et samlet budsjett for kretsens aktiviteter i 
2023 (det finnes ikke i årsmøtepapirene). Kretsen oppfordres til å sende dette i god tid før 
neste sentralstyremøte, 10.06.2023. 

 

38/23-24:  Samarbeid med andre organisasjoner 

 Enkelte kretser melder fortsatt om en endring i ønsket om samarbeid med NMCU fra 
andre organisasjoner. Den største aktøren NMCU har et utstrakt samarbeid med er NAF 
MC. 

 Vedtak: 

 Daglig leder kontakter leder av NAF MC for et statusmøte og avklaring, slik at vi kan 
fortsette det gode samarbeidet mellom organisasjonene. Sentralstyret ønsker også å 
invitere leder av NAF MC til neste sentralstyremøte. Det gjøres også forsøk på å opprette 
kontakt mellom sentralstyreleder i NMCU og adm.dir. i NAF. 

 

39/23-24:  Hederstegn i NMCU 

 Bjørn M. Magnussen har laget et forslag til ny modell for hederstegn i NMCU. I modellen 
foreslås det å innføre flere nivåer av hederstegn, der den mest høythengende fortsatt skal 
være Æresmedlem.  

 Vedtak: 
Saken utsettes 

40/23-24:  Hva gjør vi med kretsene uten styre, eller der aktiviteten er lav? 

 NMCU har flere fylker / kretser der det ikke finnes et operativt kretsstyre. I noen av disse 
har vi en kretskontakt og / eller en fylkessekretær. 

 Medlemmene i Sentralstyret har fordelt ansvaret for oppfølging av kretsene mellom seg, 
og vil i samarbeid med administrasjonen jobbe for å aktivere de passive kretsene. 

Siv Kristoffersen er i en prosess med å samle mulige ressurspersoner i Buskerud krets. 



 
 
 

 I Nord-Trøndelag har vi mottatt en henvendelse fra Leif Alstad, som har et ønske om å ta 
jobben som kretskontakt i fylket, og forsøke å samle et kretsstyre.  

Vedtak: 
Sentralstyret er positive til initiativet fra Alstad, og utnevner ham til kretskontakt for 
NMCU i Nord-Trøndelag 

 

41/23-24:  Forslag til ny logo 

Lynn Louise Hana Ullestad har sendt inn et forslag til ny logo for NMCU: 

Vedtak: 
Sentralstyret takker for bidraget og vil komme tilbake til saken på et senere tidspunkt, da 
«logokonkurransen» fortsatt er løpende 
 

42/23-24:  Norgestreffet 

Det er flere år siden det har vært avholdt Norgestreff. Er det tid for å oppdatere regelverket 
rundt Norgestreffet, slik at en kommersiell aktør kan avholde treffet? 
 
Vedtak: 
Saken utsettes 
 
 

43/23-24:  Klubbmedlemskap. Hva bør det innebære å være NMCU-klubb? 
 

Vedtak: 
Saken utsettes 

 
 
44/2023: Fylkessekretærrollen 

 
Vedtak: 
Saken utsettes 

 
 
45/2023: Kretslederkonferanse i høst 
 
 Er det behov for en kretslederkonferanse i høst? 
 

Vedtak: 
Saken utsettes 
 
 

  



 
 
 

Møteplan for sentralstyremøter i 2023: 

10.juni 0900-1400 Fysisk i Oslo 
23.aug 1900-2030 Teams 
18.sept 1900-2030 Teams  
14.okt 0900-1400 Fysisk i Oslo 
16.nov 1900-2030 Teams 
11.des 1900-2030 Teams 

 


